
BRM-III.0012.8.13.2022  

                                                     P R OT O K Ó Ł
nr 53/VIII/2022

posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Wypoczynku Rady Miasta Lublin 
z dnia 22 listopada 2022r. 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Pan Dariusz Sadowski.

   W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji – 11 osób, zgodnie z załą-
czonymi listami obecności (zał. 1 i 2).  Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby za-

proszone.

  Porządek posiedzenia obejmował następujące punkty:  
   1. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2023 rok 
    (druk nr 1604-1).
  2. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin
    (druk nr 1605-1).
   3. Sprawy wniesione.

     Ad 1
       Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2023 rok został

poddany pod dyskusję. Członkowie Komisji nie zgłaszali pytań w tej sprawie, zgłosili
jednak poprawki do przedłożonego projektu.

        Komisja przyjęła następujące poprawki do przedłożonego projektu budżetu mia-
sta na 2023 rok:

    poprawki radnego Leszka Daniewskiego:

1. Wykonanie klimatyzacji w hali sportowej „Globus” - wartość 2 mln zł
źródło finansowania: zwiększenie dochodów ze sprzedaży działek 
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”. 

2. Przeznaczenie kwoty 28 tys. zł. na organizację turnieju piłkarskiego, orga-
nizowanego przez klub piłkarski “Vrotcovia” na zakończenie lata w mie-
ście.
  Turniej  rozegrany  zostanie  na   obiektach  Ośrodka  Marina  nad  Zalewem
Zemborzyckim (dz.  Zemborzyce)  i  połączony  będzie  z  festynem sportowym,
podczas  którego  wręczone zostaną  zawodnikom nagrody  w  poszczególnych
kategoriach  oraz  rozegrany  zostanie  mecz  rodziców  zawodników
z reprezentacją klubu “Vrotcovia”. 
źródło  finansowania:  w  ramach  środków  przeznaczonych  na  promocję
miasta poprzez sport
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 9 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

3. Rozbudowa i doposażenie placu zabaw przy ul. Abramowickiej 122 (obok
siedziby Rady Dzielnicy) – kwota 25 tys. zł 
źródło finansowania: zwiększenie dochodów w rozdziale 75616 – podatek
od czynności cywilnoprawnych  
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 8 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”.
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4. Przeznaczenie środków na dzielnicowy festyn w Abramowicach, połączo-
ny z obchodami Hubertusa - święta myśliwych, leśników i jeźdźców, na te-
renach stajni Drwal – kwota 15 tys. zł 
źródło  finansowania:  w  ramach  środków  przeznaczonych  na  promocję
miasta poprzez sport
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”

5. Wykonanie stacji roweru miejskiego przy “Stokrotce” na ul. Abramowickiej
– kwota 120 tys. zł
źródło  finansowania:  w  ramach  środków  przeznaczonych  na  promocję
miasta poprzez sport
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 5 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”

poprawki radnego Eugeniusza Bielaka:

6. wykonanie projektu  na budowę basenu przy Szkole Podstawowej nr 52
przy ul. Władysława Jagiełły 11; 200 tys. zł, źródło finansowania - ze sprze-
daży mienia  w rozdziale -70005,
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 4 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”

7. wykonanie nowej nawierzchni jezdni i remont miejsc parkingowych na ul.
Władysława Jagiełły; 300 tys. zł, źródło finansowania - ze sprzedaży mienia
w rozdziale – 70005,
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 5 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”

8. budowa placu zabaw dla potrzeb Przedszkola nr 84 przy ul. Zygmunta Au-
gusta 28; 50 tys. zł, źródło finansowania – ze sprzedaży mienia w rozdziale
– 70005,
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 7 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”

9. wykonanie projektu na budowę amfiteatru przy ul. Odlewniczej; 300 tys. zł,
źródło finansowania ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005,
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 5 „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”

10. wykonanie skwerów rekreacyjno-wypoczynkowych przy ul. Hutniczej; 200
tys. zł,  źródło finansowania – ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005,
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”

11.dofinansowanie w ramach promocji miasta Klubu Sportowego Speed Car
Motor Lublin w celu utrzymania wysokiego poziomu w rozgrywkach w naj-
wyższej  lidze PGE Ekstraliga i  możliwości  organizacji  zawodów sporto-
wych; 4 mln. zł, źródło finansowania - kultura i ochrona dziedzictwa naro-
dowego w rozdziale – 92109,  
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 5 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”

12. budowa  ogólnodostępnej  siłowni  napowietrznej  przy  ul.  Niepodległości
7A; 30 tys. zł,  źródło finansowania – ze sprzedaży mienia w rozdziale –
70005,  Poprawka przyjęta w głosowaniu: 5 „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujące
się”
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13. kompleksowy remont  boisk  na  terenie  Specjalnego Ośrodka  Szkolno –
Wychowawczego nr 1 przy ul. Spółdzielczości Pracy 65, gdzie są zanie-
dbania od 30 lat; 1 mln zł, źródło finansowania – ze sprzedaży mienia w
rozdziale – 70005,
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 4 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”

14. wykonanie nowego ogrodzenia Szkoły Podstawowej nr 48 przy ul. Kaspro-
wicza; 50 tys. zł, źródło finansowania – ze sprzedaży mienia w rozdziale –
70005,
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 5 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”

15. remont  nawierzchni  jezdni  i  chodników  przy  ul.  Okrzei  -  na  całej
długości;150 tys. zł, źródło finansowania – ze sprzedaży mienia w rozdzia-
le – 70005,
Poprawka przyjęta w głosowaniu: 4 „za”, 2 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”.

16. wykonanie  skwerów wypoczynkowych i  placów zabaw oraz  nasadzenie
krzewów i kwiatów przy blokach mieszkalnych TBS przy ul. Zygmunta Au-
gusta, zaniedbanych od lat; 100 tys. zł, źródło finansowania – ze sprzedaży
mienia w rozdziale – 70005. 

           Poprawka przyjęta w głosowaniu: 4 „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”

          Jedna z poprawek, zgłoszona przez radnego E.Bielaka została zaopiniowana
negatywnie:

    17. dofinansowanie w ramach promocji miasta Klubu Sportowego LKPS Luk
Lublin w celu utrzymania siatkówki męskiej w najwyższym poziomie w li-
dze rozgrywkowej Plus Liga; 2 mln. zł,  źródło finansowania – kultura i
ochrona dziedzictwa narodowego w rozdziale - 92109, 

            Poprawka zaopiniowana negatywnie, w głosowaniu: 2 „za”, 3 „przeciw”,
             6 „wstrzymujących się”.
            

           Przed zaopiniowaniem powyższej poprawki Przewodniczący Komisji Dariusz
Sadowski zwrócił uwagę, że klub może się starać o dofinansowanie jedynie po-
przez dotację.  Skarbnik Miasta Pani Lucyna Sternik potwierdziła, że wszystkie
kluby, w sytuacji kiedy nie są spółką miejską, mogą się starać o środki finansowe w
drodze konkursu. Radny Leszek Daniewski wniósł jednak o nie ocenianie zgłasza-
nych wniosków, a jedynie ich opiniowanie.

       Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2023 rok,
wraz z przyjętymi  poprawkami,  został  zaopiniowany pozytywnie,  stosunkiem
głosów: 6 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”.

         
         W podsumowaniu omawiania projektu budżetu na rok 2023 radny Tomasz Pitu-

cha wyraził opinię, że właściwym by było gdyby zgłaszane przez radnych poprawki
do uchwały budżetowej były realizowane przez Pana Prezydenta, tak aby radni czuli,
że mają wpływ na budżet miasta. Przeciwne zdanie w tej sprawie wyrażali radni: Le-
szek  Daniewski,  Bartosz  Margul,  Monika  Kwiatkowska  oraz Przewodniczący
Komisji Dariusz Sadowski, którzy twierdzili, że byłoby to niemożliwe w praktyce do
realizacji ze względu na konieczność zbilansowania wszystkich zadań w budżecie
i realne oszacowanie wpływów i wydatków. Radny B.Margul podkreślał, że dużo ze
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   zgłaszanych przez Niego wniosków do poprzednich budżetów miasta było przyjmo-
wanych do realizacji; należy więc przede wszystkim zadbać o o to, aby dotyczyły one
najbardziej pilnych potrzeb mieszkańców.

Ad 2
     Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin, wobec
braku pytań ze strony członków Komisji, został poddany pod głosowanie.

      Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin został
zaopiniowany pozytywnie, w głosowaniu: 7 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”.

       
        Na tym posiedzenie zakończono. Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.

14:40.

   Protokołowała: 
         /-/ Sylwia Bednarska                    
                                                                                         Przewodniczący Komisji 

                                                                                            /-/ Dariusz Sadowski


